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The dissertation's Summary in English :
"The Grammatical tools" are considered as ancient elements which,

can't be neglected by learners of Arabic in particular those who are

specialized in the domain of Grammar. They have a big affect in the use of the

language .You will never find a sentence, or structure that does not contain
such a tool tools like those expressing conditions, interrogation or Negation.
For these reasons they have been of great importance by Grammarian and
Linguists for which they have written mony books. Among these tools which is
the title of my dissertation"{«"in each different forms:

"El Mousoula" (the joining)-" El Estifhamia" (interrogative)- ElI Charria"

(conditional) - and" El Nakira el Maousofa" ( the descriptive -Indefinite).
Le Résumé de la Thése en Francais :

« Les outils grammaticaux » sont considérés parmi les anciens
¢léments que 1'é¢tudiant de la langue arabe ne peut pas les négligés et en particulier
ceux qui se spécialisent dans le domaine de la Grammaire. Ils ont un effet dans
l'usage de la langue. Vous ne trouvez pas une phrase ou une structure qui ne
contient pas un outil grammatical comme par exemple ceux expriment la condition,
'interrogation ou la négation.....Pour cela les Grammairiens et Linguistes leurs
donnés une grande importance en rédigeant pas mal d'ouvrages en ce sujet. Parmi
ces outils grammaticaux en trouve «o=» c’est le sujet de Ma thése dans toutes ces
formes "Et Mousoula" ( reliante )" E1 Estifhamia" (interrogative)-

«El  Chartia"(conditionnel) et"El Nakira et Maousofa" -L'Indéfinie-
descriptif).
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